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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Cseberből vederbe, avagy megbukott az új Agrárkamara is?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az agárkamarai rendszer átalakítása szükségszerű volt, hiszen a korábban működő
kamarai rendszer nem tudta megfelelően ellátni mindazokat a feladatokat melyek egy európa i
érelemben elvárt agrárkamarától várhatóak . Ugyanakkor az új agrárkamarát szabályozó
törvény és a lezajlott agrárkamarai választások tükrében világossá vált, hogy a Fidesz által
kialakított új rendszer sem lesz képes a mez őgazdaság szereplőinek széles táborát
megfelelően képviselni .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy pontosan hány tagja lett az ú j
Agrárkamarának? Az agrárkamarai választásokon megyei bontásban hányan szavaztak ?
Ebbő l hány érvénytelen szavazat volt?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május 8 .
Tisztelettel :

Magy Zoltán
Jobbik
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